
Супервизор се у Брчком састао
са командантом ЕУФОР-а

Супервизор за Брчко Дистрикт др Рафи Грегоријан састао се
данас са генерал-мајором Бернхардом Бером, командантом снага
Европске уније (ЕУФОР) у Босни и Херцеговини који је дошао у
своју  прву  званичну  посјету  Дистрикту  од  када  је  преузео
команду  над  ЕУФОР-ом  у  децембру  2009.  године.  «Посјета
генерала Бeра Брчком на самом почетку његовог мандата као
команданта ЕУФОР-а је јасан знак да он уважава стратегијску
важност Брчког», рекао је супервизор Грегоријан. «Сви му се
захваљујемо  на  посјети  и  поруци  стабилности  која  је  овом
посјетом упућена у вријеме политичких тензија у БиХ», рекао је
Грегоријан.

Супервизор Грегоријан је укратко извјестио генерала Бера и
његово  особље  о  успостављању  и  развоју  Брчко  Дистрикта,
напретку  који  је  остварен  у  испуњавању  Коначне  арбитражне
одлуке и преосталим изазовима. Највећи изазов је то што Влада
Републике  Српске  коју  предводи  СНСД  тренутно  одбија  да
испоштује  правне  обавезе  које  има  у  складу  са  Коначном
одлуком, укључујући и оне у вези са дуговањима, ентитетским
држављанством  и  електричном  енергијом.  Такво  одбијање
представља «озбиљно непоштовање» Коначне одлуке и основни је
разлог који онемогућава окончање супервизије у Брчком.

«Генерал Бер одлично познаје ситуацију у Брчком и важну улогу
коју  ЕУФОР  мора  да  одигра  у  погледу  пружања  осјећаја
безбједности становницима Брчког и грађанима БиХ», рекао је
супервизор. «Његова посјета у овом тренутку је од посебног

https://www.ohr.int/%d1%81%d1%83%d0%bf%d0%b5%d1%80%d0%b2%d0%b8%d0%b7%d0%be%d1%80-%d1%81%d0%b5-%d1%83-%d0%b1%d1%80%d1%87%d0%ba%d0%be%d0%bc-%d1%81%d0%b0%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%be-%d1%81%d0%b0-%d0%ba%d0%be%d0%bc%d0%b0%d0%bd/
https://www.ohr.int/%d1%81%d1%83%d0%bf%d0%b5%d1%80%d0%b2%d0%b8%d0%b7%d0%be%d1%80-%d1%81%d0%b5-%d1%83-%d0%b1%d1%80%d1%87%d0%ba%d0%be%d0%bc-%d1%81%d0%b0%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%be-%d1%81%d0%b0-%d0%ba%d0%be%d0%bc%d0%b0%d0%bd/


значаја, имајући у виду да на територији Брчко Дистрикта не
може  бити  одржан  референдум  без  претходне  сагласности
супервизора  у  писаној  форми»,  закључио  је  Грегоријан.


